
Løgstrup Strategi og Udviklingsråd 

Mødereferat 

Mødet afholdt den  1. april 2025 

Placering  Pedelhuset, Borgergade 10, Løgstrup 

Deltagere: 

Anders Jensen 

Dan Sauer 

Kirsten Mougaard 

Anders Kristian Pugdahl 

Esther Døssing 

Afbud fra: 

Henrik Scandorf Sørensen (udtrådt af gruppen ved dette møde) 

Borgerforeningen: 

Karine Frederiksen 

Ingen 

Gæst: 

Ingen 

Dagsorden 

1. Evt. velkommen til nye medlemmer af Udviklingsrådet 
2. Dagens tema: Løgstrups placering i høringsoplægget til Landdistrikter i udvikling 
3. Løgstrup Områdefornyelse 

A: Status på projekterne i områdefornyelsen 
B: Opfølgning på mødet mellem følgegruppen og forvaltningen d. 18.2.25 

4. Opgaver med listen med projektideer 
5. Næste møde  
6. Eventuelt 
 
Umiddelbart før mødet kom der et ekstra punkt – Valg af ny formand for gruppen 

 
1. Henrik har meddelt, at han ikke fortsætter i gruppen på grund af arbejdspres. Da Henrik 

var formand, skulle vi vælge en ny formand, og det blev Anders Jensen.  
Der var ingen nye medlemmer af vores gruppe denne gang, men vi aftalte at 
Dan henvender sig til Rasmus og derefter Poul 



Kirsten henvender sig til Tania og derefter til Kjeld Sørensen (landmand) 
 

2. Vi har aftalt at arbejde med et tema på møderne, og denne første gang var temaet 
”Løgstrups placering i høringsoplægget til Landdistrikter i udvikling” som vi havde fået 
fremsendt sammen med dagsordenen. I materialet er byerne omkring Viborg opdelt i 5 
grupper 
Byer i vækst 
Byer i omstilling 
Handlekraftige landsbyer 
Landsbyer i landskabet 
Servicebyer 
Vi er nævnt i 4 af de 5 punkter, hvilket vi er tilfredse med 
Vi talte om, at det er vigtigt for byen at have byggegrunde til rådighed for borgere, der 
ønsker at flytte til Løgstrup. I forbindelse med drøftelsen var der var lidt forvirring om, 
hvilke områder vi talte om, og vi aftalte at tage punktet op på næste møde, hvor Anders 
Kristian vil tage bykort i A3 størrelse med over byen.  
På nuværende tidspunkt har vi ikke nogen indsigelser af høringsoplægger. Sidste frist 
for indsigelser er den 28.4.25. 
Opfølgning på mødet den 18.2.25. Vi talte kun om det i forbindelse med Biogruppens 
møde den 20.3.25. På mødet dem 18.2.25 fik vi lejlighed til at komme med 
bemærkninger om ændringer. Bl.a. skulle vi beslutte, om vi ville have lys i byparken 
eller vi ville have et pedelhus, og den afstemning faldt ud med 7 stemmer til hver af 
projekterne. Efterfølgende er det lykkedes at skaffe midler til pedelhuset, så vi får 
begge ting. Øvrige bemærkninger er noteret af Arkplan, og helt konkret gav vores ønske 
om at få indflydelse på plantevalg det resultat, at Biogruppen fik et særskilt møde. 

3. Biogruppen har haft et møde med Arkplan og kommunen om valg af planter til byparken 
og bytorvet. Vi orienterede om mødes indhold ved at oplæse referatet fra mødet.  
Pedelhuset. Det er klar til at blive bygget. Kirkebæk Maskinstation vil lave udgravningen, 
- gratis. Jorden skal blive på grunden. Hans Dalsgaard måler bunden op for et beskedent 
beløb (af hensyn til forsikringen er han nødt til at tage betaling for det) Pedellerne har 
fået kr. 25.000 fra en fond, og kommunen har fundet det der resterende beløb  
i vores pulje på 5.5 Mill., så byggeriet går i gang i løbet af kort tid. 
Pedelhuset skal ikke have el og vand/afløb. Huset bliver på 28m2. 
 

1 Lys i multiparken er etableret, og der er fundet penge til at lave lys fra 
skolens og hallens P-plads ned til Multiparken.  
Belysningen lyser kraftige fra 7-9 og igen fra 19-22. 

2 Ridning i skoven. Anders spørger Emil om man må ride i skoven. 
 



 
4. Projektlisten er opdateret, men da vi har brugt tiden på at gennemgå temaet, aftalte vi at 

arbejde videre med listen på næste møde.  

 

 
5. Næste møde 10-6-25 kl.19 

Vi aftalte at vi hver i sær skal bidrage til dagsordenen ved at sende punkter ind til Anders 
senest en uge før et møde. Det vil sige, at punkter til næste møde skal være sendt til 
Anders senest den 2.6.25. 

 

 
6. Under eventuelt talte vi om, at vi har sendt 3 ansøgninger om trafikale forhold, 2 

fodgængerovergange og en cykelsti. Umiddelbart får vi ikke flere fodgængerovergange, 
da forvaltningen har oplyst, at de nedlægger fodgængerovergange, da det giver en falsk 
tryghed. Cykelstien på Vordevej er tilføjet en liste over ønskede cykelstier i Viborg 
kommune. Vi får besked i begyndelsen af 2026. 
Motorvejen. Her har vi indsendt et høringssvar, som vi får svar på i august, men vi ved 
allerede nu, at Skivevej ikke kommer over motorvejen, da der så vil blive for stor en 
stigning.   

Kirsten Mougaard 

 

Referent 

 

 

Efterskrift. 

Jeg har haft kontakt til Tania i blomsterbutikken, og hun vil gerne indgå i gruppen.  

Hendes kontaktoplysninger er 

Tanja Bredgaard 

 

Mail: tanja@tanjasblomster.dk 

Telefon nr. 30 26 17 72 

 

mailto:tanja@tanjasblomster.dk


 
 


